
Referat fra ordinær generalforsamling i grundejerforeningen Søparken 
Tirsdag d. 27. september 2011 
 
Ad 1. Valg af dirigent 
 

Frans Bak blev valgt som dirigent. 
 
Ad 2. Formandens beretning 
 

Formandens beretning godkendt uden spørgsmål. 
 
Ad 3. Forelæggelse af det reviderede regnskab/budget til godkendelse 
 

Regnskabet godkendt uden spørgsmål. 
 
Budgettet godkendt 
Det blev drøftet om prisen på græsslåning kunne gøres billigere.  
Der var bred enighed om at bestyrelsen skulle afsøge mulighederne omkring 
billig græsslåning. 

 
Ad 4. Valg af bestyrelse og suppleanter 
 

Gurij på valg – genopstillede og blev valgt. 
Morten på valg – genopstillede ikke. 
 
Peter, Herluf og Lasse var ikke på valg. 
 
Simon Madsen, Brudelysvej 3 i etape 2, stillede op og blev valgt. 
 
Finn Pedersen blev valgt som suppleant. 
 
Der blev opfordret til at det for fremtiden blev skematisk nedskevet hvem der 
er på valg og hvornår. 
 
 

Ad 5. Valg af revisorer og suppleanter 
 

Frans Bak og Finn Pedersen blev valgt som revisorer. 
 
Karin Nielsen blev valgt som suppleant. 

 
Ad. 6 Fastsættelse af kontingent og bidrag for det følgende regnskabsår 
 

Bestyrelsen indstiller at kontingentet fortsætter uændret, dvs. 1.000 kr. pr. 
husstand pr. år - godkendt 
 

Ad. 7 Indkommende forslag 
 



Ingen forslag. 
 

Ad. 8 Evt. 
 

Der blev opfordret til at man for fremtiden forsøger at få flere til at deltage i de 
fælles ukrudtaftener. Der kom forslag til forskellige løsningsmodeller som det 
var op til bestyrelsen at tage til efterretning. 

 
Bestyrelsen indskærpede at skrænten ved stien mod Præstevænget holdes af 
de enkelte grundejere. 
 

 Vandproblemer ved især Vandstjernevej drøftes med Viborg Kommune. 
 
 RAFN-projektet er videresendt til Skat. 
 
  


